
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-24, § 19 

 

 Tid Torsdagen den 24 november 2011 kl 16.00 – 16.35 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 1 december 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell  

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

  

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)   

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Sara Gunnerud (S)  för Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

Patrik Silverudd (FP) för Daniel Forslund (FP) 

Clara Lindblom (V) för Ann-Margarethe Livh (V) 

 

Ersättare:  

Göran Kindvall (M)   

Gustav Johansson (M)  

Theréz Randquist (M)   

Inga Osbjer (FP)    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Marita Anheim, Ann-Charlotte Bergqvist, Petra 

Dalunde, Ulf Jacksén, Gunnar Jensen, Eva Olofsson och Martin Skillbäck samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 



  

 § 19 

Utred Rågsvedsbornas 10 förslag för förtätning av Rågsved – gör 

Rågsveds friområde till ett naturreservat. Svar på skrivelse från 

Ann-Margarethe Livh (V) och Clara Lindblom (V) 
Dnr E2011-511-01500 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets tjänsteutlåtande som 

 svar på skrivelsen. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 24 oktober 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Clara Lindblom (V) enligt följande:  

 

 De tio förslagen visar att Rågsvedsborna gärna vill att det byggs lägenheter på 

 lämpliga platser där även Exploateringskontoret är intresserat av att bygga. Vi 

 vill understryka att det är helt olämpligt att bygga villor i friområdet. Dessutom 

 finns ett helt villasamhälle på andra sidan Huddingegränsen. Här finns villor för 

 dem som vill köpa.  

 

 Det bästa tänkbara underlag för förtätning och bebyggelse i Rågsved är det 

 underlag som arbetats fram lokalt av Rågsvedsborna själva.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


